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Protokoll årsmöte KSSF 2024 
 

Datum: 15 april–2024 

Plats: Sandviks klubbstuga Holmsund 

Deltagande: Se bifogad närvarolista 

 
1. Mötets öppnande 
Styrelsen hälsar alla välkomna och mötet öppnas.  
 
2. Fråga om årsmötets behörighet utlyses 
Beslut: Godkändes och lades till handlingarna 
 
3. Val av mötesordförande 
Årsmötet väljer Christer Öhgren  
 
4. Val av sekreterare 
Årsmötet beslutar att välja Linda Öhgren till sekreterare 
 
5. Godkännande av dagordningen 
Årsmötet beslutar att godkänna dagordningen 
 
6. Upprättande av närvarolista 
 
7. Val av justeringspersoner 
Beslut: Årsmötet beslutar att välja Olov Tegman och Ulf Zakrisson till justerare för årsmötet 
 
8. Verksamhets- och Ekonomiskt berättelse för verksamhetsåret 2023 
Verksamhets och den ekonomiska berättelsen presenterades för årsmötet.  
 
Kassören Laila Ålevik informerar att föreningens ekonomi fortfarande är god.  
Resultat 2023: 0 kr med en avsättning på 35 295 kr till framtida muddring samt 
bryggfondering. 
 
Beslut: Båda godkändes och lades till handlingarna.   
 
9. Revisionsberättelse 
Revisionsberättelse för 2023 presenterades för årsmötet. Revisorerna finner att 
räkenskaperna är i god ordning och föreslog ansvarsfrihet för styrelsen. 
 
10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Beslut: Årsmötet beslutade fortsatt ansvarsfrihet för styrelsen. 
 
11. Val av styrelse 
Beslut: Årsmötet beslutade omval för: 

a. Ordförande: Christer Öhgren för en tid av ett år. 
b. Ledamöter: Staffan Lundström och Linda Öhgren (sekreterare) för en tid av två år. 
c. Suppleanter: Olov Tegman och Glenn Bergström för en tid av ett år. 
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12. Val av revisorer för 1 år 
Beslut: Årsmötet beslutade omval av revisorer Edward Karlsson och Åke Öberg 
 
 
13. Utseende av valberedning 
Beslut: Tony Åström och Patrik Sandberg väljs som valberedare för ett år. 
 
14. Fullmaktshavare för Kssf:s bankkonto/-giro. 
Beslut: Årsmötet beslutar att Christer Öhgren samt kassören Laila Ålevik har rätt att var för 
sig teckna föreningen. 
 
15. Förslag från styrelsen 

a. Styrelsen förslår att föreningen köper in en hjärtstartare som sätts upp vid 
hamnanläggningen. Beräknad kostnad 20 000kr inkl. moms. 
Beslut: Förslaget godkändes av årsmötet  

b. Det råder viss tveksamhet huruvida Kssf är momspliktiga eller ej. Men då föreningens 
omsättning understiger 80 000kr kan vi ej anses momspliktiga enligt rådande 
skatteregler. Styrelsen ger förslaget att föreningen avvaktar med denna fråga tills det 
finns ett samstämmigt regelverk att luta sig mot. 
Beslut: Förslaget godkänns av årsmötet 

c. Arbetsplan för 2024 presenterades för årsmötet.  
Beslut: Arbetsplanen godkänns av årsmötet 

d. Styrelsen har utsett Torbjörn West till ny hamnfogde, biträdande fogde Ulf Zackrisson. 
Beslut: Godkännes av årsmötet 

e. Transportstyrelsen har krävt in en avfalls och miljöpolicy för alla båthamnar. Styrelsen 
har lämnat in detta dokument redan i årsskiftet 2023/2024 och denna presenterades 
för årsmötet. 

f. Styrelsen påpekar återigen vikten av att alla som har en båtparkering/plats skall själv 
hålla rent och snyggt samt se efter sly och liknande.   

 
 
16. Förslag till budget och arvoden 
Budget: Mötesordförande presenterade budgeten för 2024. Budgeten balanserar och tillåter 
också att fondera 15 000kr till framtida muddring samt 14 000kr till framtida bryggfondering. 
 
Beslut budget: Godkännes och lades till handlingarna 
 
Arvoden: Styrelsen föreslår oförändrade arvoden för styrelsen. 
 
Beslut arvoden: Godkändes och lades till handlingarna 
 
 
17. Avgifter 
Mötesordförande presenterade rådande avgifter och föreslår att dessa står kvar oförändrade.  
 
Beslut: Godkännes och lades till handlingarna 
 
18. Inkomna motioner 
Styrelsen har inga inkomna skrivelser 
 
19. Arbetsdagar 2024 
Styrelsens förslag lördagen den 11:e maj och lördagen den 5:e oktober. 
 
Beslut: Årsmötet godkände förslaget 
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20. Barnfest 
Styrelsen ger förslag att avvakta med barnfest till 2025.  
Beslut: Årsmötet beslutar att godkänna styrelsen förslag. 
 
21. Övriga frågor 

1. Hur många vakanta brygg platser har föreningen? Inga vakanta brygg platser finns 
2024. 

2. Frågan ställdes också hur många medlemmar föreningen har? Trots 16 ideella och 
88 medlemmar fortsätter årsmötets deltagarlista att vara markant oförändrat från år till 
år. Förslag av Glenn Bergström att nästa år skicka ut en skrivelse till alla medlemmar 
där man trycker på hur viktigt medlemmarnas engagemang är för att bibehålla en 
fungerande båthamn. Glenn ger som förslag att frågan tas upp under nästa 
styrelsemöte. 

 
22. Mötets avslutande 
 
Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat 

 
 
 
Sekreterare      Justerare  Justerare 
Linda Öhgren     Olov Tegman       Ulf Zakrisson 
 


